



Declaration of Conformity



We hereby declare that our product:

**Bluetooth™ Headset
Albrecht Rider (by Cardo)**

corresponds to all technical regulations applicable to the products within the scope of European harmonized Standards and EU Council Directives:

**73/23/EEC, 89/336/EEC and 99/5/EC
EN 300 328- 2; EN 301 489- 01; EN 301 489-17;
EN 60 950**

All essential radio test suites defined in the standards have been carried out, The test reports **EF/2005/50004, EC/2005/50003, EV/2005/50002E** and certificates, issued to Cardo Systems by **SGS Taiwan** have been used to demonstrate the conformity of this product.

This declaration is issued under our sole responsibility as manufacturer.

Basing on this declaration, the products may be used in all EU countries + those non-EU countries, which apply the R&TTE directive.

Use in non European regions may be allowed, but is not covered by this declaration

Place and date of issue:

D-63303 Dreieich, 14.11.2005
Daimlerstr. 1 k


Dipl.-Phys. Wolfgang Schnofrenberg
Alan Electronics GmbH



EG Konformitätserklärung



Hiermit erklären wir, dass unser Produkt:

Bluetooth™ Helmsprech-Set Albrecht Rider (by Cardo)

den auf dieses Produkt anwendbaren wesentlichen Normen und Vorschriften im Rahmen der europäischen harmonisierten Normen und den Ratsdirektiven der Europäischen Union

**73/23/EEC, 89/336/EEC and 99/5/EC
EN 300 328- 2; EN 301 489- 01; EN 301 489-17;
EN 60 950**

entspricht. Alle wesentlichen Funktestreihen wurden durchgeführt.

Zur Beurteilung wurden die Prüfberichte **EF/2005/50004, EC/2005/50003/, EV/2005/50002E** und Zertifikate, ausgestellt von **SGS Taiwan** für Cardo Systems, herangezogen.

Diese Erklärung wurde unter unserer alleinigen Verantwortung als Hersteller ausgestellt. Aufgrund dieser Erklärung, kann dieses Produkt in allen Ländern der Europäischen Union, sowie in den Nicht- EU- Staaten, die die R&TTE Direktive anwenden, benutzt werden. Der Betrieb dieses Gerät nach den Bluetooth Normen kann in außereuropäischen Regionen gestattet sein, ist jedoch nicht Gegenstand dieser Erklärung

Ort und Ausstellungsdatum:

D-63303 Dreieich, 14.11.2005
Daimlerstr. 1 k

Dipl.-Phys. Wolfgang Schnorrenberg
Alan Electronics GmbH